

## 輔導科 108 年度 9 月份教化藝文活動看板

# The Bulletin Board of the Cultivating, Art and Cultural Activity in September, 2019

### 1. 九月份文康競賽~『金牌投捕手』

Art and Cultural Competition in September: “The Gold-Medal Catcher ”

9 月 19 日下午，舉辦九月份文康競賽~『金牌投捕手』，共計有 12 個單位、48 名收容人參加，經競賽後第一名為合作社，第二名為平四班，第三名為炊場。

In the afternoon September 19, we held the art and cultural competition: “the gold-medal catcher” . There are 12 units and 48 inmates attending the game. The result is as follows: the first place is the Cooperation Unit, the second the Ping 4 Class and the third the Cooking Unit.

相關照片



相關照片





## 2. 「縱橫職場-求職一把罩」系列活動

Moving About Freely and Quickly in the Workplace: The Tips for Job Hunting

9月26日下午，財團法人臺灣更生保護會新北分會於中正堂舉辦「縱橫職場-求職一把罩」系列活動，仁舍、醫療班共69名收容人參加。

In the afternoon of September 26, the New Taipei Branch of Taiwan Aftercare Association held the job seeking activity: “Moving About Freely and Quickly in the Workplace: The Tips for Job Hunting”. There are 69 inmates from Ren Ward and HIV Class attending the activity.

相關照片

相關照片

